
Vežení kolegovia, poslankyne a poslanci obecného zastupiteľstva, 

milí Štitárčania , drahí priatelia. 

 

 V dodatkových voľbách 19.3.2022 ste mi vyslovili dôveru stať sa starostkou našej obce. Som si 

vedomá a cítim voči vám všetkým veľkú zodpovednosť. Naša obec prechádza v súčasnosti veľmi 

zložitým obdobím a čakajú nás nové výzvy ktorým musíme čeliť.  

Možno čakáte, že vás budem informovať v akej kondícii je naša obec a ako je zvykom v našej 

spoločnosti, že budem negatívne hodnotiť môjho predchodcu vo funkcii starostky obce. 

Ubezpečujem vás, že sa neznížim na hodnotenie a komentovanie „za to môže ten alebo tá“...  To,  

aký je obraz našej obce je výsledkom všetkých nás a všetci musíme uchopiť chyby, ktoré obec 

prenasledujú formou sebareflexie. Tieto nedostatky musíme s pokorou prijať a hľadať spôsob, 

ako tieto nedostatky eliminovať, ale hlavne hľadať riešenia, ako čo najrýchlejšie naštartovať 

správne fungovanie obce.  

Slabé stránky obce poznáme všetci ... všetci vieme že nám chýba kanalizácia, chodníky, miestne 

komunikácie, bezpečnosť... atď. Chýbajú nám veci súvisiace s občianskou vybavenosťou – 

polyfunkcia, dopravná obslužnosť, optimalizácia MHD a zástavky v nových lokalitách....Ak by 

som chcela určiť, čo má prioritu a čo začať robiť ako prvé, musím vám povedať že rovnica na 

určenie priority v tomto prípade nefunguje a prioritu má zo všetkých spomenutých slabých 

stránok pre mňa všetko. Chcem vám nastaviť skutočné zrkadlo a musím zodpovedne povedať, 

že sme stratili to, čo je pre progres obce najdôležitejšie a to je -----> ČAS.  Dlho sme čakali, že sa 

niektoré problémy vyriešia samé, alebo sme narazili na stenu, ktorú sme bez dômyselnosti 

nevedeli prekonať. 

V tomto smere chcem hľadať riešenia smerujúce k spusteniu projektov, ktoré naša obec 

potrebuje ako soľ. Chcem v tomto smere zapojiť do rozhodovania aj odbornú verejnosť, ktorej 

potenciál sme v našej obci zanedbali a ich názory sme prehliadali. Chcem počúvať hlas vás 

všetkých, ktorí prispejete aj s malými  riešeniami, ktoré zlepšia život v obci. V tomto smere som 

pripravená čeliť aj konštruktívnej kritike, ktorého výsledkom by mal byť vždy argumentačný 

dialóg a konsenzus. 

Čo sa týka práce obecného úradu a inštitúcii spadajúce do kompetencie samosprávy- v tomto 

smere pociťujem obrovskú potrebu otvoriť komunikáciu a transparentnosť smerom obce k 

občanovi. Úrad musí pracovať k spokojnosti a rýchlosti vybavovania agendy obyvateľov našej 

obce.  Občan musí nadobudnúť pocit, že obecný úrad je tu pre neho vždy s kvalifikovaným 

a profesionálnym prístupom. Nikto na uvedených pozíciách nesmie zneužívať svoje postavenie 

a prehlbovať nedôveru medzi občanmi a inštitúciami obce. V tomto smere bude A Ώ - etický 

kódex zamestnancov obce a na jeho  dodržiavanie budem dôsledne dohliadať. 

Mám potrebu povedať aj pár slov  k práci poslancov OZ. Musím zdôrazniť, že je to najťažšie 

poslanie, čo sa týka služby k občanom. V minulosti ma  znepokojovali slovné útoky na 

zastupiteľský zbor bez akejkoľvek príčiny a len na základe antipatie. Chcem vám pripomenúť, že 

všetci poslanci, ako tu sedia boli volení vami ... občanmi obce. Ich poslanie je veľmi dôležité a ich 

rozhodovanie má rovnakú váhu ako rozhodovanie štatutára obce. Jednou z legitímnych výsad 

poslancov obce je ... „rozhodovať o najdôležitejších otázkach obce“.... Aby spolupráca starosta a 

poslanci bola korektná, som v tomto  smere zaviedla otvorenú informovanosť smerom ku 

všetkým poslancom OZ bez rozdielu názorov politického spektra a sympatií.  Veľmi by som 

ocenila, aby inštitút OZ bol vnímaný v obci s dôstojnosťou a rešpektom k volenej funkcie 

poslanca obce.     



Najťažšia výzva, ktorá stojí pred mnou je spájanie Štitárčanov vo veciach, ktoré sú pre nás 

všetkých spoločné. Nebudem sa vyhraňovať voči názorom ľudí, ktorí majú na vec iný pohľad... 

a nedopustím, aby ľudia s inou mienkou boli odtlačení na perifériu spoločnosti. Veľmi citlivo 

vnímam obrovské polarizovanie v našej komunite a to, že na komunálnej politike sa rozhádali 

priatelia, rodiny a známi.... s týmto je čas skončiť .....  Je čas začať sa  rešpektovať navzájom! 

 V tomto smere som pripravená byť empatická, ale ku každému správaniu ktoré bude prehlbovať 

polarizáciu našej obci sa postavím asertívne. Tak isto veľmi rázne zastavím človeka, ktorý bude 

smerovať k „nálepkovaniu“, ktoré sa bude týkať národnosti, prisťahovalectva a ďalšími 

odlišnosťami, ktoré nás umelo rozdeľujú. Musíme všetkými silami urobiť Štitáre nielen miestom, 

kde chodím po náročnom dni si oddýchnuť, ale miestom, ktoré rešpektuje tradície našich 

predkov, kde sa ľudia radi stretávajú ale hlavne miestom, ktorému s hrdosťou povieme : ,,Môj 

domov“. 

Takto si predstavujem ďalšie smerovanie našej obce. Viem, že všetky výzvy sú náročné, ale na ich 

prekonanie nám bude stačiť, aby sme začali spolu hovoriť a hľadať riešenia. 

 

Nech sa darí  Štitárom.  

 


